
Aan het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Valkenburg a/d Geul

Valkenburg, 18 maart 2021,

Onderwerp: jeugdbeleid.

Geacht College,

Pas onlangs zijn wij in kennis gesteld van de nota Preventief Lokaal Jeugdbeleid Valkenburg a/d Geul 
en het advies aan de Gemeenteraad inzake vaststelling nota, uitvoering en financiering.
Dit heeft tot gevolg dat wij als voltallige Adviesraad Sociaal Domein nog geen formeel en volledig 
advies kunnen opstellen. Wel zijn onderstaande ASD-leden, i.c. de “ASD-werkgroep JEUGD”, op de 
hoogte van de inhoud van het rapport en raadsvoorstel; zij hebben 17 maart jl. overleg gehad met de 
desbetreffende ambtenaar Frans Kuijpers en zijn door hem uitgebreid geïnformeerd.
Aangezien een volwaardig ASD-advies voor de raadsvergadering niet meer haalbaar is, reageren 
onderstaande leden voorlopig en vooruitlopend daarop als volgt. Daarbij gezegd dat een afwijkende 
reactie van de overige ASD-leden niet waarschijnlijk is.

“Wij zijn positief over de kwaliteit van de nota en de onderliggende onderzoeken. Tevens kunnen 
wij ons volledig vinden in de conclusies en aanbevelingen (vaststelling nota, uitvoering en 
financiering) met name door het preventieve karakter van het voorgestelde beleid. Juist door 
inzetten op preventie kunnen op langere termijn hogere kosten voorkomen worden. Wij zien de 
nota als een belangrijke verandering in het jeugdbeleid en als een heel waardevolle investering 
voor de middellange en lange termijn voor de jeugd in het bijzonder en de samenleving in het 
algemeen. Daarbij getuigt het van respect voor onze jeugd, die de voorgestelde voorzieningen (te) 
lang heeft moeten ontberen. 

Ons advies is dan ook de nota met conclusies en aanbevelingen op hoofdlijnen positief te 
waarderen.”

Bovenstaande is afgestemd met Willem Bolt, voorzitter ASD.

Met vriendelijke groet,
Femke Rokx,
Phile Wolfs,
Noah Hazen,
Lei Lebens.
(ASD-werkgroep JEUGD)


